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میزان پیشرفت ومشکلات پیش رو در اعتباربخشی آموزشی بیمارستانها

دکتر صومی: تمام اعضاء محترم هیات علمی باید در خدمت آموزش و ارائه خدمات بهتر به مردم و فراگیران باشند

به گزارش روابط عمومی در جلسه بررسی مشکلات اعتبار بخشی آموزشی مراکز آموزشی درمانی دانشگاه علوم
پزشکی تبریز که با حضور روسا، مدیران و معاونین آموزشی بیمارستانها برگزار شد ، دکتر تقی زادیه معاون آموزشی

دانشگاه ،گزارشی از روند مطالبی در خصوص نحوه ارزیابی میزان پیشرفت اعتبار بخشی آموزشی بیان کرد.
وی ضمن تشکر از اقدامات صورت گرفته در راستای اعتبار بخشی آموزشی ، 90 درصد ایرادات را نرم افزاری اعلام کرده و
ابراز داشت: بایستی مراکز اقدامات لازم را جهت مستند سازی صحیح واصولی انجام دهند. معاون آموزشی 10درصد

مشکلات را سخت افزار و بودجه عنوان کرده و قول مساعد درخصوص تامین بودجه مورد نظر را دادند .
در ادمه جلسه دکترمحمدحسین صومی رئیس دانشگاه ضمنبیان مطالبی درخصوص اهمیت اعتبار بخشی خواستار
اهتمام بیشتر مسئولین در حل مشکلات بیمارستانها شد و تاکید داشت تمام اعضاء محترم هیات علمی باید در خدمت
آموزش و ارائه خدمات بهتر به مردم وفراگیران باشند وی همچنین توجه روسا ومدیران بیمارستانها را در بهبود کیفیت ارائه

خدمات به مردم وفراگیران را خواستار شد.
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